

SALE NO 拍賣代號

33NAEO

PADDLE NO 競投牌編號

FOR OFFICE USE ONLY: HANDLED BY _____ APPROVED BY _____ DATE/TIME: _____

A. BIDDER'S DETAIL 競投人資料

Tick if this is an updated address 更新地址、請於方格內劃上「」號

Personal Account 個人名義競投		Company Account 公司名義競投	
Name 姓名		Company Name 公司名稱	
ID/ Passport No 身分證/護照編號		Business Registration No. 商業登記編號	
Authorized Person 授權代表姓名		Authorized Person ID/Passport No 授權代表身分證/護照編號	
Mobile No 手機電話		Fixed Line No 座機電話	
Email 電郵		Fax 傳真	
Address 地址			
City 城市	Country 國家	Postal Code 郵政編號	

Areas of Collecting Interest: Singapore Art 新加坡藝術 Southeast Asian Art 東南亞藝術 Asian Art 亞洲藝術 Jewelry 珠寶 Important Watches 鐘錶 Wine Whiskey 名酒佳釀

Please tick if you would like to receive information on sales, events and other services offered by 33 Auction and/or New Art Est-Ouest and affiliates by e-mail.
如閣下希望透過電郵接收本公司將舉行的拍賣、活動或其他由 33 Auction 和/或 New Art Est-Ouest 及其聯營公司提供的服務資料，請於方格內劃上「」號。

As a first time bidder, you will be required to produce the following documents to register: 首次參與競投的買家應帶備以下文件辦理登記手續：

Individuals: photo ID (driving licence, identity card, passport) and, if not shown on the ID document, proof of current address, eg utility bill or bank statement.

個人買家：附有照片的身分證明文件（駕駛執照，國民身分證或護照），如身分證沒有照片，則提供目前住址證明，例如水電費單或銀行月結單。

Corporate clients: certificate of incorporation. **公司客戶：**註冊成立證明

Agents acting on behalf of other parties: identification documents for yourself and the other party, together with a signed letter of authorisation.

代理人：代理及其所代表人士的身分證明文件，以及簽署授權書文件證明。

B. FINANCIAL REFERENCE 財務資料

New clients, clients who have not made a purchase from 33 Auction and/or New Art Est-Ouest within the last three years, and those wishing to spend more than on previous occasions will be asked to supply a bank reference or make deposit payment.

新客戶 或 過去三年未曾競投 33 Auction 和/或 New Art Est-Ouest 拍品的客戶，以及計劃競投金額超過過往競投金額的買家，將須提供銀行推薦信或提交保證金。

Please indicate the bidding level you require 請提供閣下之競投總額：

< SGD 10,000 SGD 10,000 - 50,000 SGD 50,000 - 250,000 > SGD 250,000

Deposit Payment: Wire Transfer / Cashier Order / Cheque / Credit Cards

保證金付款方法：電匯 / 本票 / 支票 / 信用卡

Bank Account Details 銀行資訊

Name of Bank 銀行	Branch 分行
Account Name 開戶名稱	Account Number 帳號

Credit Card Reference 信用卡資訊

Credit Card Holder 持卡人	Type 信用卡	VISA / MASTER/ AMEX / CUP 維薩 / 萬事達 / 美國聯通 / 銀聯
Credit Card Number 卡號	Expiry 有效期	CVV Code CVV 號

C. DECLARATIONS 聲明

I agree that I am bound by the Conditions of Business and all the important notices in the sale catalogue.

- The contract between the buyer and the seller is concluded on the striking of the auctioneer's hammer and payment of the purchase price for any lot and any buyer's expenses and applicable taxes is due in Singapore dollars **within seven calendar days** on the conclusion of the auction.
- A Buyer's Premium will be added to the hammer price and is payable by the buyer as part of the total purchase price. The buyer's premium is **25%** of the **hammer price of each lot**
- Bidders agree to bear the transport cost from the location indicated in the catalogue if required.
- Payment using AMEX will be charged a 2.50% service fee of total amount payable. No other credit card payments are accepted.

本人同意並接受圖錄內列名之新加坡拍賣業務規則、重要通告和須知。

- 買方及賣方之合約於拍賣官落槌時訂立，而閣下作為買家必須於拍賣會結束後 **7 天內** 以新幣支付拍賣品之購買款及任何買家之費用。
- 買受人支付成交價外，同意支付於本公司酬金及任何適用之稅項及費用。酬金費率一概為每件拍賣品成交價之 **25% 計算**。
- 競投者同意承擔從目錄中指定取貨地址的運輸費用。
- 使用 AMEX 付款將收取應付總額的 2.50% 服務費。不接受其他信用卡付款。

Signature 簽署: _____

Date 日期: _____